

## **Call for Application for EU Window Chinese Government Scholarship (2021/2022 academic year)**

Under the framework of China-EU High Level People-to-People Dialogue (HPPD), entrusted by China Scholarship Council (CSC), the Mission of P. R. China to the EU will continue to provide Chinese Government Scholarship through **EU Window Program** in 2021.

This program is a full scholarship for EU citizens. The total number of scholarships for this academic year (September 2021- July 2022) is **101**.

For detailed information of this program, please download the annexes below and read them CAREFULLY. Please send emails to [chinamissiontoeu@gmail.com](mailto:chinamissiontoeu@gmail.com) or call us by phone, if you have any questions. Due to heavy workload, we may not answer questions that we have stated in the documents provided either by email or by phone call.

All applicants must log on to <http://www.campuschina.org> to register, apply and submit online. Please choose Type A for "Program Category" and 00006 for "Agency Number".

When you finish your online application, please send by mail the printed version of the application form along with other required documents to the Mission of P.R. China to EU in Brussels, Belgium. The address is as follows:

*Qi LIU*

*Office for Education and Culture*

*Mission of P. R China to the European Union*

*Boulevard de la Woluwe, 100*

*1200 Brussels, Belgium*

*Tel:32(0)27729572-8321*

Online application should be submitted no later than **Mar 5, 2021**, and the corresponding application documents should be sent to the Mission no later than **Mar 5, 2021**.

Thank you for your attention to EU Window Scholarship Program.

2021 年，受国家留学基金委（CSC）委托，中国驻欧盟使团将继续向欧盟成员国学生提供设立在中欧高级别人文交流对话机制（HPPD）框架下的“欧盟之窗”中国政府奖学金。

该奖学金项目为面向欧盟成员国公民的全额奖学金，下个学年（2021 年 9 月—2022 年 7 月）的奖学金名额为 101 个。

关于该项目的详细信息，请下载以下附件并仔细阅读。如果有任何问题，请发送邮件到 [chinamissiontoeu@gmail.com](mailto:chinamissiontoeu@gmail.com) 咨询。由于咨询邮件和电话过多，在文件中已经陈述过的问题，我们可能不再给予详细回复。

所有的申请者必须登录 <http://www.campuschina.org> 注册，在线申请提交材料。请申请者在“项目类别”里选择 Type A，在“机构代码”里选择 00006。

当完成网上申请后，请将生成的申请表打印出来和其他申请文件一起寄到位于比利时布鲁塞尔的中国驻欧盟使团。地址如下：

*Qi LIU*

*Office for Education and Culture*

*Mission of P. R China to the European Union*

*Boulevard de la Woluwe, 100*

*1200 Brussels, Belgium*

*Tel:32(0)27729572-8321*

网上申请和相应的纸质申请材料请分别在 **2021 年 3 月 5 日**之前提交到网站和使团。感谢您对“欧盟之窗”奖学金项目的关注！